



REMEMBERING
Bernard HÉbert

September 10, 1934 - January 13, 2014



Tribute from Grace Gardens Funeral Chapel Staff

Grace Gardens Funeral Chapel Staff send our condolences to family and friends.

Tribute from Nicole Letourneau

Relation: niece

Nous envoyons nos sincères condoléances Memère, frères et soeurs, Chantal, Claude et enfants.
Nous prions pour vous et avec vous dans ces moments difficiles de deuil. Amour, Nicole, Charlie,
Alain, Celine, Dominique

Tribute from Michael et Giselle Boucher et famille

Relation: voisins

Famille Hébert,

Nos pensées et prières sont avec vous tous pendant ce temps difficile.

Tribute from Lorraine & Gerald Byron

Relation: Cousin

Our sincere condolences tante Regina and family in the loss of your dear Bernard. May you find comfort in the beautiful memories you have of your loved one. Our thoughts and prayers are with you all.

Lorraine & Gerald Byron

Tribute from Lucienne Matthews

Relation: cousin

Our sincere condolences to the Hebert family in the loss of their loved one, Bernard.
May God comfort you.

Lucy (Lucienne) and Dennis Matthews
Vancouver, BC

Tribute from Omer, Marie Anne Ouellette

Relation: friend

Our sincere condolences and may God Bless you all as you celebrate a life well lived. Our thoughts and prayers.

Tribute from Ernestine et Peter Zuidema

Relation: niece

Tante Regina et Famille,

Nos pensees et prieres vous accompagnent dans ce moment de grande tristesse . Bernard etait votre joie, il sera tres manqué.

Ernestine et Peter

Tribute from Laurent & Rose Leroux

Relation: Relationship - How did you know the deceased?

Nos sinceres sympathies a la famille Hebert. Nos prieres & nos pensees sont avec vous.
Laurent & Rose Leroux

Tribute from Guy et Marg Laberge, Mesa Arizona

Relation: friends

Nos sympathies a la famille Hebert. Nos prieres et nos pensees sont avec vous tous.

Tribute from GEORGE /Marie Anne Mahe

Relation: Friends

Nos sincere condeleance. Que Dieu soit avec vous tout

